
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jerzego Fedorowicza 

na 6. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 marca 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Łukasza Szumowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

To oświadczenie w sprawie braku dostępności konopi medycznych (surowiec Cannabis sativa L., Red 

No 2). 

Surowiec ten został całkowicie wyprzedany już w zeszłym roku, a kolejna partia podobno nie spełnia 

wymagań odpowiednich norm. Nie jestem specjalistą w tej dziedzinie, ale po rozmowach i spotkaniach 

z pacjentami stosującymi konopie medyczne, wyrażającymi swój lęk w związku z brakiem dostępności tych 

lekarstw na rynku, zwracam się do Pana Ministra o interwencję. Dodam, że pacjenci posiadają pilne recepty 

na ten surowiec ratujący ich zdrowie, ale od dłuższego czasu nie mogą ich zrealizować. Ten niepokój, prze-

mieniający się w strach, dodatkowo niszczy ich zdrowie. 

Dołączam stosowne dokumenty, które otrzymałem w tej sprawie. 

Jerzy Fedorowicz 
 


